
 

ZÁPIS Č. 5 / 2006 (172) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE  4. DUBNA  2006 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1 
 
Přítomni:   viz prezenční listina (celkem 21 senátorů) 

Omluveni:   Dalík/FAST, Lhotáková/FA, Kocián/FA – rezignace  

Hosté:    rektor Rais, prorektoři Vačkář, Jura, Švec, Fiala, Nový, kvestor Kotek 
kancléř Vavřín, PhDr. J. Vanýsková, doc. Münsterová 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 
1. Určení skrutátorů  
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Informace rektora, prorektorů a kancléře 
4. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol 

* Projednání a schválení návrhu AS FA na delegáta do Sněmu RVŠ 
5. Ekonomické záležitosti 

* Informace kvestora 
* Informace o přípravě, projednání Rozpočtu VUT v Brně na r. 2006 
*Předložení a projednání Výroční  zprávy o hospodaření VUT v Brně za r. 2006*  

6.   Legislativní záležitosti 
* Projednání návrhu na změnu Statutu VUT (poplatky za studium) – stažení z programu 
* Projednání návrhu na změnu Stipendijního řádu VUT  
* Projednání návrhu Dodatku č. 2 k Organizačnímu řádu Rektorátu VUT 
* Další legislativní záležitosti  

7.  Prezentace zástupce ÚTT – Informace o činnosti ÚTT 
8.  Projednání Výroční zprávy o činnosti VUT v Brně za r. 2006 
9.  Různé 

* Rezignace Ing. arch. Petra Kociána (student doktorského studia  FA) 
 
 

AD 1) URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory pro dnešní zasedání J. Mahdala a  P. Dontha.  
Hlasování: 
Pro –   18 hlasů 
Zdržel se hlasování –  1 hlas 
Proti –  0 hlasů 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory pro dnešní zasedání J. Mahdala a  P. Dontha.  
 
 

AD 2) SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
Doc. Hanáček navrhl úpravy programu dnešního zasedání AS VUT: 

 Doplnění programu o „Předložení a projednání Výroční zprávy o hospodaření VUT v Brně za r. 
2006 (viz bod 5. Ekonomické záležitosti) a „Rezignace Ing.arch. Petra Kociána (viz bod 9. Různé).  

 Stažení z programu „Projednání návrhu na změnu Statutu VUT - poplatky za studium (viz bod 6. 
Legislativní záležitosti).   

Dále bylo navrženo, že informace kvestora budou předneseny v rámci bodu 5. Navržený program 
dnešního zasedání včetně úprav předložených doc. Hanáčkem byl schválen.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, zdržel se hlasování –  0 hlasů, proti –  0 hlasů.  
 
 



AD 3) INFORMACE REKTORA, PROREKTORŮ, KVESTORA A KANCLÉŘE 
 Rektor Rais 
 dne 22. 3. 2006 se uskutečnilo úspěšné jednání s experty OECD za účasti rektorů brněnských VŠ, 

předsedů AS brněnských VŠ a zástupců AS VUT (doc. Hanáček a RNDr. Popela), kterým rektor 
poděkoval za aktivní účast. Dále bylo sděleno, že experti OECD vysoce ocenili erudovanost a 
aktivitu účastnících se studentů brněnských VŠ;  

 dlouhodobý záměr projednán zatím na FEKT a FIT, v nejbližší době je naplánováno projednání na 
FAST a FCH, později na FSI a FP; 

 na ZČU v Plzni se uskutečnilo jednání o rizikové politice a o výměně zkušeností v oblasti kvality 
procesů (účast za VUT: rektor, doc. Münsterová, Ing. Válková, Ing. Škapa); 

 proběhlo jednání vlády ČR s představiteli EU se závěrem vytvoření Evropského technologického 
institutu jako samostatné instituce; 

 probíhají jednání mezi VUT a MU týkající se společného zapojení do evropských strukturálních 
fondů s cílem získat finance na podporu výzkumu špičkových univerzit;  

 ve dnech 30. 3. – 1. 4. 2006 se rektor zúčastnil konference EUA na univerzitě v Hamburku; na 
programu jednání byla mimo jiné i příprava konference EUA v říjnu 2006 v Brně.  

 Prorektor Vačkář 
 Příští týden se uskuteční oficiální jednání mezi VUT a společností Honeywell pro ČR; Honeywell 

chce podporovat zájem o vědu, technologie a inovace pořádáním setkaní s laureáty Nobelových 
cen na vybraných prestižních technických univerzitách, budoucím partnerem by mělo být také 
VUT vzhledem k existující dlouhodobé spolupráci. 

 Prorektor Jura 
 Byla zdokonalena testovací kontrola zadávání výsledků do RIVu, která zpřístupnila zobrazování 

dalších cca 600 chyb na celém VUT, řešitelé budou požádáni, aby tyto chyby opravili; na zasedání 
kolegia rektora budou děkani fakult požádáni o zajištění provedení oprav a celkové kontroly 
v daném termínu.   

 Prorektor Nový  
 Byla ustavena Rada pro dislokaci a investiční výstavbu, dne 12. 4. 2006 se uskuteční její první 

zasedání;  
 zasedání výboru pro řízení rizik na VUT (za AS VUT jmenován doc. Hanáček) se bude konat dnes 

ve 14:00 hod.;  
 probíhá příprava veřejné architektonické soutěže na využití areálu Údolní 53 – odezva na 

požadavek AS FA; 
 byla získána dotace od MČ Královo Pole na výstavbu hřiště pro sportovní využití studentů 

v areálu kolejí Purkyňova 93; 
 s ohledem na stavební program VUT je třeba vyjasnit otázky případných investičních dopadů 

souvisejících s bodem DZ VUT o možné transformaci ÚSI. 

 Prorektor Švec 
 informoval o počtu přijatých přihlášek ke studiu, o ubytovacím stipendiu na I. čtvrtletí 2006 a o 

žádostech o sociální stipendium; 
 byla zpracována první verze novelizovaných vnitřních předpisů – Stipendijního řádu VUT, 

Studijního a zkušebního řádu VUT a Disciplinárního řádu pro studenty VUT; prorektor poděkoval 
členům AS VUT, kteří se zúčastnili jednání s proděkany fakult, za všechny připomínky a náměty 
k těmto vnitřním předpisům. 

 Kancléř Vavřín  
 Dnes budou všechny novelizované vnitřní předpisy VUT zaslány děkanům fakult 

k připomínkování, s výjimkou 4 předpisů, které má v gesci kvestor, který se dosud věnoval 
prioritnímu zpracování Rozpočtu VUT na r. 2006; děkani fakult mohou sdělit své připomínky do 
pátku 7. 4. 2006 tak, aby mohly být projednány na zasedání KR dne 11. 4. 2006.  

 PhDr. Vanýsková  
 Tým prof. Druckmüllera z FSI zaznamenal a zhotovil během zatmění slunce naprosto unikátní 

fotografie, které výrazně překonávají doposud známá fotografická zobrazení tohoto jevu, včetně 
záznamů pořízeních z palub kosmických sond. Fotografie vysoce ocenili světoví astronomové, za 
všechny se vyslovil mimo jiné i ředitel Griffith Observatory v Los Angeles Eduard Krupp.  
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AD 4) INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL 
 
* Informace zástupců VUT v RVŠ 

Doc. Münsterová informovala o posledním zasedání PRVŠ, které se konalo dne  16. 3. 2006 – viz 
zápis na Alma Mater: http://www.radavs.cz/clanek.php?oblast=45&c=660. V rámci vystoupení hostů 
náměstek MŠMT doc. Kolář hovořil o čtyřech nejdůležitějších bodech: Problematice spojené se 
zavedením příspěvku pro VŠ; Problematice sociálních stipendií; Financování specifického výzkumu; 
Operačním programu výzkumu a vývoje pro inovace. Na závěr doc. Münsterová informovala 
o probíhající diskusi mezi členy PRVŠ, RVŠ a MŠMT týkající se nových, Radou VŠ navržených, 
kandidátů na členství v Akreditační komisi.  

Dr. Krupková sdělila, že Pracovní komise RVŠ pro vzdělávací činnost zpracovala teze své činnosti, 
předsedou této komise se stal bývalý předseda SK RVŠ Mgr. Jiří Nantl, komise se sejde na MU v Brně 
ještě před zasedáním Sněmu RVŠ v květnu – koncem měsíce dubna. 
 
* Projednání a schválení návrhu AS FA na nového delegáta do Sněmu RVŠ 

Doc. Hanáček informoval členy AS VUT o doručení delegačního lístku od AS FA na delegování Ing. 
arch. Jana Hrubého, CSc. do Sněmu RVŠ za Fakultu architektury. AS VUT dále hlasoval 
o následujícím návrhu na usnesení.  

Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje jako delegáta za Fakultu architektury VUT do Sněmu RVŠ Ing. 
arch. Jana Hrubého, CSc.   
Hlasování: 
Pro – 19 hlasů 
Proti –  0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 2 hlasy 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje jako delegáta za Fakultu architektury VUT do Sněmu RVŠ Ing. 
arch. Jana Hrubého, CSc.  
 
 
AD 5) EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 
* Informace o přípravě, projednání Rozpočtu VUT v Brně na r. 2006 

Návrh rozpočtu byl předložen na dnešním zasedání v tištěné formě, kvestor Kotek k němu přednesl 
úvodní podrobný komentář. Elektronickou verzi rozešle tajemnice Cardová ihned po dnešním zasedání 
AS VUT, souběžně bude návrh rozpočtu rozeslán tajemníkům všech fakult VUT.  

Následovala diskuse, ve které vystoupili zejména RNDr. Popela, Ing. Hanušová, doc. Hanáček, doc. 
Kvíčala a další členové AS VUT. Předseda EK RNDr. Popela požádal kvestora o vyjádření a 
podrobnější vysvětlení ke stavebním akcím a k výměně neinvestičních prostředků za investiční. 
Připomněl dlouhodobý názor EK AS VUT, že je třeba důkladně analyzovat možnosti další výstavby 
na VUT a přijmout opatření k dosažení rozumné rozpočtové kázně. Předložený rozpočet však tuto 
skutečnost nezohledňuje, a proto bude nutné aplikovat analytickou metodiku Hevlínských tabulek 
šířeji a detailněji i na investiční aktivity. Dále byla připomenuta zodpovědnost stavební komise a 
dalších útvarů, jejichž rozhodování se pak projevuje často se značným s časovým odstupem v rozpočtu 
VUT. Kvestor Kotek sdělil, že již v loňském roce při schvalování rozpočtu na r. 2005 jako zastupující 
kvestor upozorňoval, že jsou problémy s investičními akcemi, které jsou na spodní hranici těch, se 
kterými se bude muset VUT zabývat v následujícím roce 2006. V minulosti se VUT na základě 
schváleného Generelu VUT a dalších rozhodnutí vedení VUT zavázalo k zahájení výstavby, na jejíž 
dofinancování, vzhledem k provedeným škrtům v jejich rozpočtech a vzhledem ke změně v provádění 
odpisů, nyní nemá dostatek finančních prostředků. Jedinou možností, jak tyto stavby dokončit, je 
výměna neinvestičních prostředků za prostředky investiční. Jedná se zejména o dostavbu areálu 
Božetěchova, výstavbu sportovní haly PPV, realizace projektu BRITA, zahájení výstavby FEKT 
Technická 10.  

Poté proběhla krátká diskuse o rozpočtu součástí VUT.  
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RNDr. Popela vyzval členy AS VUT z FaVU, aby v souvislosti s řešením tíživé situace FAVU 
postupem, který schválil AS VUT při projednávání pravidel rozpočtu VUT přispěli k vyjasnění, zda 
AO FAVU přijímá přísné podmínky tohoto řešení. Doc. Kvíčala pozval RNDr. Popelu na zasedání 
AO FaVU, které se bude konat ve středu 5. 4. 2006.  

Na základě diskuse k rozpočtu dalších součástí  RNDr. Popela sdělil, že nevidí důvod, proč by ve 
spolupráci s kvestorem a novou Dozorčí radou KaM nemohly Koleje a menzy VUT předložit svůj 
rozpočet, který bude průhledný a bude respektovat trvající požadavky AS VUT na rozpočty dalších 
součástí.  

Ing. Hanušová vznesla dotaz, v jakém pořadí bude následovat projednání rozpočtu a novela vnitřních 
předpisů VUT, rektor Rais sdělil, že prioritou je rozpočet a teprve potom všechno ostatní.  

Na závěr se členové EK AS VUT dohodli, že nejbližší zasedání EK AS VUT se bude konat příští 
úterý 11. 4. 2006 v 9:00 hodin Rozpočet VUT v Brně na r. 2006 bude projednán na zasedání AS VUT 
dne 2. 5. 2006, na kterém EK AS VUT sdělí své stanovisko.   
 
 
* Předložení a projednání Výroční  zprávy o hospodaření VUT v Brně za r. 2006*  

Kvestor Kotek úvodem sdělil, že Výroční zpráva o hospodaření VUT za r. 2005 byla zpracována 
a předložena AS VUT v souladu se zákonem o VŠ a dle osnovy MŠMT; obsahuje veškeré příjmy 
a výdaje VUT za r. 2005 a detailní rozbor jak neinvestičních tak investičních výdajů.  

Předseda EK RNDr. Popela sdělil, že diskuse členů EK k předloženému dokumentu se uskuteční na 
zasedání komise. AS VUT konstatoval, že úkolem EK bude sdělit své stanovisko k předložené 
Výroční zprávě o hospodaření VUT v Brně za r. 2006 na příštím zasedání AS VUT.  
 
 
AD 6) LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 
* Projednání návrhu na změnu Statutu VUT (poplatky za studium)  – stažení  z programu zasedání 

Prorektor Švec sdělil, že bude dostačující, když bude drobný dodatek ke Statutu VUT (poplatky za 
studium) zařazen do novely Statutu VUT dle schváleného časového harmonogramu a stahuje svůj 
požadavek na projednání návrhu na změnu Statutu VUT. .  
 
* Projednání návrhu na změnu Stipendijního řádu VUT 

Návrh na změnu Stipendijního řádu VUT – doplnění nového článku „Sociální stipendium“ byl 
oficiálně předložen na minulém zasedání AS VUT dne 7. 3. 2006.  

Informace o stanovisku LK AS VUT sdělil Ing. Roupec, který byl pověřen předsedkyní LK AS VUT 
doc. Lhotákovou ji v době její nepřítomnosti zastupovat. LK AS VUT projednala předložený návrh 
dne 21. 3. 2006 bez připomínek a doporučila jej akademickému senátu ke schválení.  

Doc. Hanáček sdělil, že Organizační a právní odbor Rektorátu VUT zaslal své vyjádření dne 3. 4. 
2006 (rozesláno všem členům AS E-mailem), ve kterém konstatoval, že k výše uvedenému doplnění 
Stipendijního řádu VUT nemá žádné námitky.    

Vzhledem k tomu, že na dnešním zasedání nebyly rovněž žádné připomínky členy AS VUT vzneseny, 
bylo přistoupeno ihned k hlasování o schválení. 

Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje změnu Stipendijního řádu VUT v Brně – doplnění nového článku 
„Sociální stipendium“ dle návrhu předloženého dne 7. 3. 2006.  
Hlasování: 
Pro –  21 hlasů 
Proti –  0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 3 
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Akademický senát VUT schvaluje změnu Stipendijního řádu VUT v Brně – doplnění nového článku 
„Sociální stipendium“ dle návrhu předloženého dne 7. 3. 2006.  
 
* Projednání návrhu Dodatku č. 2 k Organizačnímu řádu Rektorátu VUT 

Dodatek č. 2 k Organizačnímu řádu Rektorátu VUT byl oficiálně předložen na zasedání AS VUT dne 
7. 3. 2006. Dle doporučení LK AS VUT byl návrh zaslán k vyjádření Organizačnímu a právnímu 
odboru Rektorátu VUT, který k němu vznesl své připomínky (rozeslány E-mailem všem členům 
senátu dne 27. 3. 2006).  

Ing. Roupec sdělil, že dnes před zasedáním AS VUT se uskutečnilo krátké zasedání LK, na kterém 
členové komise doporučili uskutečnit zasedání komise, na které bude pozván kvestor Kotek a zástupce 
Organizačního a právního odboru Re za účelem vyjasnění některých formulací uvedených v návrhu 
dodatku a připomínek Organizačního a právního odboru Re VUT. Návrh dodatku bude projednán 
a schválen na příštím zasedání AS VUT. Ing. Hanušová upozornila, že EK by měla na svém zasedání, 
které bude formulovat stanovisko EK k návrhu, zaujmout rovněž stanovisko ke skutečnosti, že 
organizační a právní odbor svým obšírným vyjádřením zejména v bodech 2 až 4 nevyhodnotil 
uvedený návrh z legislativního hlediska, jak byl žádán, ale poskytl i částečně nevyžádané stanovisko.  
 

AD 7) PREZENTACE ZÁSTUPCE ÚTT – INFORMACE O ČINNOSTI ÚTT  
Ing. Peterková (jako vedoucí ÚTT do 1.3. 2006) přednesla členům AS VUT prezentaci o činnosti 
Útvaru transfer technologií. Poté se uskutečnila dlouhá diskuse členů AS VUT s Ing. Peterkovou, 
která průběžně odpovídala na kladené dotazy.  
Diskuse se týkala zejména následující problematiky: 

 ekonomická otázka ÚTT: v prezentaci bylo uvedeno jen shrnutí, že se z větší části jedná o 
projektové financování; základní ekonomické ukazatele typu obrat, náklady na provoz, mzdové 
náklady nebyly uvedeny. Ing. Peterková doporučila členům AS, aby se obrátili na kvestora, který 
tyto údaje může poskytnout výpisem ze SAP; 

 návratnosti finančních prostředků vložených do ÚTT za období jeho vedení Ing. Peterkovou. Ing. 
Peterková upozornila, že finanční návratnost činnosti podobných útvarů ve Velké Británii, kde se 
tyto úspěšně rozvíjí, je obvykle dosahována až po sedmi letech. Členové EK vyjádřili názor, že o 
rentabilitě ÚTT již nyní mohou vypovídat  informace o příjmu z realizovaných konzultací a 
z podílu na přípravě realizovaných projektů uvedených v prezentaci; 

 právní postavení ÚTT na VUT: je útvarem Rektorátu VUT, a proto byl z ekonomického hlediska 
i z hlediska svých aktivit v minulém období zcela skryt před kontrolními postupy VUT. Ing. 
Peterková na dotaz uvedla, že souhlasí s názorem, že by se ÚTT měl stát další součástí VUT se 
statutem, organizačním řádem a rozpočtem, a tak by se zprůhlednilo jeho financování a aktivity;  

 další perspektivy: Rektor VUT uvedl, že vedoucím ÚTT byl jmenován prof. Vrbka – očekává se, 
že poskytne kompetentní vazbu na průmyslové podniky a využije svého zázemí ve výzkumné 
činnosti. Prof. Vrbka informoval o svých plánech v nové funkci a o svém seznamování s činností 
ÚTT v celé jeho šíři a hloubce;  

 legislativní otázky: ve Statutu VUT jsou uvedeny loga VUT a loga dalších součástí – v prezentaci 
zmiňováno logo ÚTT, které nemá postavení další součásti, legislativně ani rozpočtově není 
zřetelně oddělen od Rektorátu VUT, měl by tedy používat logo Rektorátu VUT; 

 Směrnice č. 37 (Ochrana duševního vlastnictví): Během rozsáhlé diskuse Ing. Peterková uvedla, že 
směrnice je hotová, ale je pozastavena na doporučení AS VUT již od podzimu 2005 a čeká se na 
rozhodnutí AS. Doc. Hanáček informoval o svých opakovaných schůzkách na podzim 2005 
z pověření AS VUT s příslušným prorektorem a Ing. Peterkovou, na kterých opakovaně přenášel 
výhrady AO VUT k uvedené směrnici. Konstatoval, že problematika je závažná a že se jí bude 
zabývat pracovní skupina příslušného prorektora, která musí přinést kvalitativně nové řešení 
v zájmu celého VUT. Dr. Popela označil směrnici v původním tvaru za neimplementovatelnou 
v podmínkách VUT a poděkoval bývalému rektorovi VUT prof. Vrbkovi, že na podzim 2005 
vyslyšel hlas AS a pozastavil její platnost. 

 vyřešení překrývání aktivit činnosti ÚTT s některými dalšími součástmi VUT (např. CEVAPO, 
Inkubátor VUT) – ukazuje se potřeba analytického zhodnocení činností; 

 spolupráce ÚTT s JIC;   
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 možná spolupráce ÚTT s Fakultou podnikatelskou VUT. Ing. Peterková konstatovala, že ÚTT 
postupoval podle vlastních metodik a spolupráce s FP by nebyla přínosem; 

 provedení analýzy zpracování návrhu na zařazení ÚTT v rámci VUT jako samostatná další 
součást. 

 
AS VUT po diskusi navrhl hlasovat o schválení následujícího návrhu na usnesení. 

Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT žádá vedení VUT o provedení analýzy činností Útvaru transferu technologií 
včetně souvisejících ekonomických aspektů a porovnání překrývajících se činností se součástmi VUT.  
Hlasování: 
Pro – 17 hlasů  
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
UAS 4 
Akademický senát VUT žádá vedení VUT o provedení analýzy činností Útvaru transferu technologií 
včetně souvisejících ekonomických aspektů a porovnání překrývajících se činností se součástmi VUT.  
 
Na závěr zastupující předseda AS doc. Hanáček a předseda EK Dr. Popela poděkovali jménem AS 
VUT Ing. Peterkové za přednesenou prezentaci.  
 
 

AD 8) PROJEDNÁNÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY O ČINNOSTI VUT V BRNĚ ZA R. 2006  
Výroční zpráva o činnosti AS VUT v Brně za r. 2006 byla rozeslána všem členům senátu E-mailem 
dne 29. 3. 2006. PhDr. Vanýsková sdělila, že VZ byla vypracována podle doporučené rámcové osnovy 
MŠMT; skládá se ze tří částí: celkové informace o VUT, stručně představené součásti VUT a tabulky, 
na které jsou uváděny odkazy v textové části. Dr. Vanýsková  požádala o zaslání případných 
připomínek co nejdříve, aby mohly být urychleně zapracovány; dne 15. 5. 2006 musí být VZ 
předložena ve třech vyhotoveních na MŠMT. 

AS VUT konstatoval, že výroční zpráva bude projednána v průběhu následujícího měsíce 
v pracovních komisích AS, které k ní zaujmou své stanovisko, poskytnou připomínky a následně bude 
projednána a schválena na zasedání AS VUT dne 2. 5. 2006.  
 

AD 9)  RŮZNÉ 
 
* Rezignace Ing. arch. Petra Kociána (student doktorského studia  FA ) – AS VUT vzal na vědomí. 
Doc. Hanáček informoval členy AS VUT o písemné rezignaci, kterou obdržel od Ing. arch. Petra 
Kociána, studenta doktorského studia FA, který sdělil, že z důvodu přílišného časového vytížení 
nemůže nadále zodpovědně zastávat funkci senátora. AS VUT vzal rezignaci Ing. Kociána na vědomí 
a konstatoval, že je třeba oslovit zvoleného náhradníka.  
 
* Hlasování o odvolání Jana Myšulky z funkce delegáta VUT ve SK RVŠ 

Předsedkyně SK AS VUT V. Donthová informovala, že studentská komora vyjádřila nespokojenost 
s prací J. Myšulky ve SK RVŠ a hlasováním (pro – 6 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas) schválila jeho 
návrh na odvolání a nahrazení jiným zástupcem. Jan Myšulka se nechtěl k této záležitosti vyjádřit.  

Dále se uskutečnila krátká přestávka, v průběhu které místopředseda AS VUT doc. Hanáček se 
zastupujícím předsedou LK Ing. Roupcem nahlédli do Statutu VUT, VJŘ AS VUT a Statutu RVŠ. 
Doc. Hanáček sdělil, že podle Statutu RVŠ, článku IV., který definuje členství v RVŠ, členství v RVŠ 
zaniká dnem následujícím po dni, kdy bylo radě doporučeno písemné oznámení o tom, že byl člen 
RVŠ odvolán a konstatoval, že přijmout usnesení je nutné. Poté AS VUT hlasoval o následujícím 
návrhu na usnesení.  

Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT odvolává studenta Jana Myšulku z funkce člena Studentské komory Rady 
vysokých škol.  
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Hlasování: 
Pro – 12 hlasů 
Proti – 0 hlasů  
Zdržel se hlasování -  5 hlasů 
UAS 5 
Akademický senát VUT odvolává studenta Jana Myšulku z funkce člena Studentské komory Rady 
vysokých škol.  
 

Dále V. Donthová sdělila, že studentská komora AS VUT navrhla Petra Duba, DiS. za nového 
delegáta do SK RVŠ, kandidát na funkci P. Dub s tímto návrhem souhlasil. 

Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje Petra Duba, DiS. jako delegáta do Studentské komory RVŠ. 
Hlasování: 
Pro – 14 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 3 hlasy 
UAS 6 
Akademický senát VUT schvaluje Petra Duba, DiS. jako delegáta do Studentské komory RVŠ. 
 
 
 Předsedkyně SK AS VUT Veronika Donthová informovala o Plese VUT konaném dne 31. 3. 

2006. Poděkovala studentům, kteří tuto akci organizovali a vedení VUT za podporu. RNDr. 
Popela rovněž  poděkoval studentům za organizaci plesu a vyzval členy AS VUT k větší účasti na 
plese konaném v příštím roce.  

 

 
Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 2. května 2006 v 9:00 hodin 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 
 
 
 
                                          
                  Veronika Donthová                                                    Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r. 
  předsedkyně Studentské komory AS VUT           místopředseda AS VUT v Brně 

z důvodu nemoci bude zápis podepsán dodatečně 
 
 
 Zapsala: Jarmila Cardová                                                      
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